
PROTOKÓŁ NR 4/11

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 1 marca 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:30, a zakończyło o 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Kamila Pietraszek,

3. Adam Bierowski,

4. Krzysztof Kapała,

5. Zbigniew Piątek,

6. Paweł Pituch,

7. Paweł Szymczyk.

Zaproszone osoby:

8. Mirosław Górecki,

9. Andrzej Machnica,

10. Anna Klepacz,

11. Maria Zielińska,

12. Grażyna Krakowiak.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Rozpatrzenie  pisma  Starosty  Jeleniogórskiego  dotyczącego  finansowania  Gimnazjum  im. 

Stanisława Lema.

3. Omówienie skarg złożonych przez Panią Ewę Klemaszewską.  

4. Sprawy różne.

5. Wnioski.

Ad. 1 Zgodnie z porządkiem posiedzenia, Przewodnicząca przedstawiła plan i przywitała zebranych.

Ad. 2  W związku z zarzutami Starostwa związanymi z nienależytym wykonaniem zawartej umowy 

przez  Gminę  Kowary  i  Starostwo  w  Jeleniej  Górze  dotyczącej  dotacji  dla  Gimnazjum  (Zespołu  Szkół 

Ogólnokształcących w Kowarach),  Przewodnicząca poprosiła Dyrektor Szkół,  Panią  Krakowiak Grażynę o  

wyjaśnienie w temacie. Aktualnie zadłużenie Gminy w stosunku do Powiatu za rok 2010 wynosi 259 216,71 zł.  

Kwota należnych odsetek na dzień 27 stycznia 2011 r.  za nieterminowe przekazywanie przez UM Miasta 

Kowary rat dotacji wynosi 34 056,03 zł. Pani Krakowiak szczegółowo wyjaśniła że nie ma żadnego przerostu 

etatów. Liczone etaty są zgodne z mechanizmem ustalonym przez Panią Skarbnik.

Ponieważ odbyło się kilka spotkań Pana Burmistrza i Pani Skarbnik w Starostwie, przewodnicząca komisji  

spytała Pana Burmistrza czy będą wracane zaległe środki?
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Pan Burmistrz odpowiedział że tak, trzeba jednak znaleźć sposób zwrotu, np. na inwestycję budynków.

P.  Klepacz  zapytała  czy  Starostwo  planowało  uruchomić  jakieś  środki  na  remont  obiektów  szkoły?  P. 

Dyrektor odpowiedziała ze ma przyobiecane ze Starostwa takie środki.     

Ad. 3 W sprawie skarg złożonych przez Panią Ewę Klemaszewską, Przewodnicząca KR przedstawiła 

pokrótce „historię” problemu który miał miejsce już w ubiegłej kadencji.

Nikt z członków KR nie miał w temacie nic do powiedzenia. Zapadła decyzja aby radca prawny RM Pani Anna 

Król napisała odpowiednią opinię prawną, wówczas Komisja Rewizyjna odniesie się do skarg.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja  Rewizyjna  RM  wnioskuje  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej,  aby  zmobilizował  Radcę 

Prawnego  Rady,  Panią  Annę  Król  do  napisania  uzasadnienia  prawnego  w  temacie  skarg  Pani  Ewy 

Klemaszewskiej. Skargami zajął się Wojewódzki Urząd Nadzoru, wstyd żeby aż takie instytucje były włączane 

w sporne tematy między Gminą Kowary w właścicielką nieruchomości w Kowarach. Wnioskujemy o opinię w 

trybie pilnym.

2.  KR  wnioskuje  do  Pana  Burmistrza  o  uregulowanie  zaległości  do  Starostwa  które  wynikają  z 

umowy zawartej  21.05.2004  r.  pomiędzy  Powiatem Jeleniogórskim  a  Miastem  Kowary.  Umowa  określa 

zasady funkcjonowania i finansowania Zespołu Szkół. 

Protokołowała:                                                                                                                Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                                    Komisji Rewizyjnej

2


